
Velika izguba za Glince
in Dolnice

Naši trgovini
v slovo

Naselji Glince in Dolnice, roman-
tični vasici na obrobju Polhograj-
skih Dologiitov, izgubljata enega
redkih, ali mogoče celo edinih infra-
strukturnih objektov, trgovino pri
Miklavu v Dolnicah. Skromna,
majhna trgovinica, ki je povzročala
pri slučajnih obiskovalcih začude-
nje, kako tako rekoč v tem času, sko-
raj v samem mc Jtu Ljubljani, še ob-
staja takšna trgovina, kakršnih smo
bili vajeni nekako pred dobrimi
dvajsetimi leti. Kaj pa redni potroš-
niki? Trgovine smo se, takšne kot je,
navadili, zadovoljni smo z izbiro,
tudi s prodajalkami, tukaj dobimo
praktično vse (nekoliko v šali), saj je
trgovina Mercatorjeva.

Kdo bo trgovino pogrešal? Gotovo
najbolj starejši krajani, ki so brez pre-
voznih sredstev, obdelovalci kmetijskih
zemljišč (v lokalu so med drugim dobili
krmila za živino), zasebniki (malice), ob
sobotah pa še veliko drugih. Najbrž ni
krajana, ki ne bi vsaj občasno kupoval v
dolniški trgovinici in ki mu ne bi bilo žal
zanjo.

Zakaj bo trgovina zaprta? Lastnik
prostora Šuštaršič je nenadoma (pred
tremi meseci) ugotovil, da nujno potre-
buje ta prostor za svoje potrebe. Tej
pravici ni moč oporekati. Ob razgovorih
s predstavniki Mercatorja (dvakrat) se
je lastnik tega tudi zavedal. Razgovori
so bili neuspešni. Tudi razgovor s
predstavniki krajevne skupnosti Podu-
tik njegove odločitve ni spremenil. Ali
lahko potemtakem odgovornost za
prenehanje delovanja trgovine napr-
timo samo lastniku Šuštaršiču? Vpraš-
Ijivo. Izjava odgovornega predstavnika
Mercatorja TOZD Grmada je namreč
bila, da Mercator ne /nore več podpirati
socialnih trgovin. Ob tem se takoj po-
stavlja umestno vprašanje, ali je nave-
dena ugledna trgovska hiša storila vse,
kar je bilo mogoče. Najbrž ne!

Krajevna skupnost Podutik se je do-
govarjala s pristojnim komitejem ob-
čine Ljubljana-šiška o možnosti prido-
bitve zemljišča in postavitve večjega
kioska, ki bi začasno omogočil oskrbo-
vanje krajanov z osnovnimi življenj-
skimi potrebščinami.

Zemljišča v družbeni lastnini ni. Kaj
sedaj? Upamo, da bo eden od lastnikov
lokacijsko primemega zemljišča od-
stopil (prodal, podaril, dal v najem)
košček svoje zemlje, da bi začasno re-
šili problem. To seveda še ne bo po-
menilo dokončne ureditve, ampak
najbrž začetek novih, vendar upamo,
rešljivih problemov.

Kaj naj rečemo v imenu Krajevne
skupnosti Podutik? Trudili se bomo po .
naših najboljših močeh.

V slovo naši dosedanji trgovini napi-
s a l a : Andrej Babnik, Jože Vidic


